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Toplumsal Katkı Koordinatörlüğü’nün yürütmüş olduğu faaliyetlerle ilgili paydaş görüşlerinin 
alınarak izleme ve değerlendirme süreçlerine katkı sunmak amacıyla 07.02.2025 tarihinde bir 
çevrimiçi toplanX düzenlendi. Dış paydaşlar ile 2024 yılı içerisindeki faaliyetlerin değerlendirildiği 
toplanXda üç ana tema etraZnda yapılan değerlendirmelere ilişkin görüşler aşağıda 
sunulmaktadır. 

 

1. Üniversitenin toplumsal katkı faaliyetleri ile ilgili deneyimleriniz nelerdir? İş birliği 
süreçlerinde karşılaştığınız fırsatlar ve zorluklar hakkında bilgi verebilir misiniz? 

Asya Deniz Aksoy, üniversitenin toplumsal katkı faaliyetlerinde bilimsel bilgi ve akademik 
deneyimin sahaya başarılı şekilde indirgenmesinin, özellikle Türkiye’nin deprem bölgesi 
olması göz önüne alındığında, insani ve toplumsal gelişimi destekleyen önemli bir yaklaşım 
oluşturduğunu vurguladı. Hacettepe Üniversitesi’nin farklı fakülteleriyle iş birliği yaparak 
Malatya’da hizmet veren Hayat İyi Yaşam Merkezi’ne katılım sağlamasının, operasyonel 
açıdan karşılaşılabilecek zorlukların paydaş yönetimi ve koordinasyonla başarıyla aşıldığını 
gösterdiğini ifade etti.  

Ufuk Şahin: Birden fazla fakülteyle yürütülen iş birliği içinde koordinasyonun doğal olarak 
bazı zorluklar barındırdığını ancak Hacettepe Üniversitesi’nin güçlü iş birliği yapısı, 
akademisyenlerin ve gönüllü öğrencilerin yüksek ilgisi sayesinde sürecin etkili bir şekilde 
yönetildiğini ifade etti. Bilimsel bilginin sahaya ve topluma aktarılmasının değerli 
olduğunu da vurgulandı.  

Başka bir zorluk olarak ise, süreçte zaman zaman süreklilik konusunda aksaklıklar 
yaşandığını ancak farklı bölümlerden gelen desteklerle bu problemlerin aşılmaya 
çalışıldığını belirtti. Ayrıca, bölge halkının ihtiyaçlarının analiz edilmesinin öneminden 
bahsetti. İhtiyaç duyulan hizmetler için gönüllü iş gücünün daha verimli şekilde koordine 
edilmesinin katkı sağlayacağını dile getirdi. 

Tuncay Döğeroğlu, ECHO Projesi’nin Hacettepe Üniversitesi, Eskişehir Teknik Üniversitesi, 
Duke Üniversitesi ve New Mexico Üniversitesi ile yapılan, uluslararası alanda ilk defa 
deneyimlenen bir iş birliği olduğunu belirtti. Bu eğitim için oluşabilecek sorunlar arasında 
fon aktarım sürecinin mevcut olduğunu ancak bu potansiyel sorunun üst yönetimin 



projeye olan inancı ve Toplumsal Katkı Koordinatörlüğü’nün desteğiyle aşıldığını 
vurguladı. Raporlama süreçlerinde geliştirmeye açık yönler bulunduğunu vurgulayarak bu 
konudaki önerilerini paylaşacağını ifade etti.  

Belma Yıldıztaş ise, Gençlik Liderleri Zirvesi sırasında ekonomik ödenek bulma konusunda 
yaşanan zorluklara rağmen, projenin yapıcı, verici ve eğitici bir deneyim sunduğunu dile 
getirdi.  

2. Üniversitenin toplumsal katkı çalışmaları, yerel veya ulusal düzeyde hangi somut etkileri 
yaratmıştır? Bu etkileri nasıl değerlendiriyorsunuz? 

Banu Binbaşaran, iklim kliniği sağlık müfredatı çalışmalarının hem öğrenci hem de 
akademik kadro üzerinde sistemsel bir etki yarattığını, hem 2023 hem de 2024 yılında 
gerçekleştirilen başarılı konferanslar ile bu etkinin pekiştirildiğini ve üniversitenin ulaşmak 
istediği kitleye etkin biçimde ulaştığını belirtti; ayrıca çalışmaların bilimsel zemine 
oturtulmasının ve elde edilen sonuçların Springer yayınevi tarafından basılan bir kitapta 
yer alacak olmasının, ulusal ve uluslararası düzeyde somut etkiler oluşturduğunu 
gösterdiğini vurguladı.  

Tuncay Döğeroğlu da, ECHO Projesi’nin içselleşmiş bir etki ve farkındalık yarattığını; 
katılımcılardan alınan geri bildirimlerin projenin değerini ortaya koyduğunu ifade etti. 

3. Üniversitenin toplumsal katkı süreçlerine yönelik önerileriniz nelerdir? Çevresel, sosyal 
veya ekonomik açıdan hangi konulara daha fazla odaklanılmasını beklersiniz? 

Tuncay Döğeroğlu, ECHO Projesi kapsamında, sürdürülebilirliğin sağlanması ve yeni 
kaynakların yaratılmasının önemli bir konu olarak ele alındığını, bütçe kullanım 
süreçlerinin daha esnek ve verimli hale getirilmesi, işleyişin daha görünür kılınması ve 
rapor paylaşımının daha etkili yöntemlerle yapılmasının faydalı olacağını belirtti. Ayrıca, 
öğrencilerin—özellikle ön lisans ve mezunların—sürece daha aktif katılımının teşvik 
edilmesinin, projenin uzun vadeli toplumsal etkisini güçlendireceğini vurguladı. 

Banu Binbaşaran, Üniversite bünyesinde tanışılan farklı kuruluşlarla iş birliğinin 
güçlendirilmesi, veri toplama ve bilimsel destekle yurtdışındaki paydaşlardan da yardım 
alınabileceğini ifade etti.  

Belma Yıldıztaş, Hacettepe’nin paydaşlık ilişkilerinde öncü rol oynadığını vurgulayarak, 
gençlik zirvesinin tekrarlanmasının ve 2025 yılı için yeni okul dışı faaliyetlerin 
planlanmasının önemli olacağını dile getirdi.  

Didem Erden, bir iç paydaş olarak görüşlerini paylaştı. İç ve dış paydaşlar arasındaki iş 
birliğinin şeffaflık açısından rahatlatıcı olduğunu belirtti. Bütçe aktarımının zorluklarından 
bahsederek, bütçenin doğrudan kamuya değil, gerçekleştirilen faaliyete yansıtılmasının 
daha faydalı olabileceği tartışıldı. 



Mine Durusu Tanrıöver, yapılan projelerde, faaliyet başlangıcında gönüllü çağrılarıyla 
öğrencilerin daha aktif katılımının sağlanabileceğini ve sağlık alanında açılan seçmeli 
derslerin, fakülteler arası etkileşimi artırarak projeye farklı perspektifler kazandırdığını 
belirtti. Üst yönetimin her alanda süreci sahiplenmesinin Üniversitenin toplumsal katkı 
faaliyetlerinin gerçekleştirilmesinde büyük destek olduğunu ifade etti.  

 

 

 


